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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein Kalenderjaar 2018/2019

Datum 
raad

Datum 
commissie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

01.10.18 10.09.18
Voorstel college betreffende 
centrumregeling verwerving jeugdhulp

De wethouder zegt toe te onderzoeken of het 
mogelijk is de raad te betrekken bij de 
toekomstige evaluatie van het Service Level 
Agreement, ongeacht of het besluit daarover bij 
het college ligt of niet.

Cie SD 13/05: het is de 
bedoeling om de raad in de 2e 
helft van dit jaar (misschien 
zelfs aan het einde van dit jaar) 
hierin mee te nemen. 
Eerst zal de evaluatie op de 
agenda van het portefeuille 
houders overleg Maastricht-
Heuvelland geplaatst moeten 
worden. Dan kan ook besproken 
worden op welke wijze de raden 
bij de evaluatie betrokken 
worden.
Cie 09/09: bespreekpunt 
infographic over jeugdhulp in 
Maastricht en Heuvelland.

03.06.19 13.05.19
Presentatie onderwijsachterstanden-
beleid

Bespreekpunt cie SD 13/06: Als men variant 2 op 
de spreadsheet zou invullen dan zou men aan het 
einde van het traject meer overhouden, maar dan 
moet de rest gelijk blijven. Het is moeilijk om de 
kosten met elkaar te vergelijken, want het kost nu 
minder maar de gemeente krijgt straks ook meer 
geld van het Rijk. De wethouder zal proberen een 
goede doorbreking te maken van variant 2.

Dit komt in december in de raad 
voor besluitvorming, dan zal er 
ook een doorberekening van 
variant 2 toegevoegd worden.
Voorstel in cie 18/11.

Raadsinformatiebulletin (22) WOZL 
overname draadbomen activiteit door 
Multifix

De voorzitter concludeert dat wordt voorgesteld 
aan het presidium voor te leggen of men de heer 
Dijk wil uitnodigen een toelichting te komen 
geven.

De vraag is doorgeleid naar het 
presidium.
Presidium 27/05 is afgestemd 
dat er vooralsnog geen behoefte 
is aan een extra toelichting.
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01.07.19 13.06.19
Slotmanifestatie Er wordt over nagedacht hoe men de 

slotmanifestatie in de toekomst voor alle partijen 
goed vorm kan geven. De wethouder neemt het 
signaal van deze commissie mee naar het overleg 
op 27 juni a.s. met de schoolbesturen en de 
stichting Aktivitijd. De wethouder zegt toe de 
uitkomst van het overleg terug te koppelen na het 
zomerreces.

Er is constructief overleg gaande 
tussen de slotmanifestatie, 
scholen en combifunctionarissen 
over slotmanifestatie 2.0 Dit is 
in vergevorderd stadium. Vraag 
is niet OF dit doorgang vindt, 
maar hoe. De wethouder hoopt 
u daarover op korte termijn een 
definitieve uitkomst te kunnen 
geven.

Voorstel college betreffende vaststellen 
Beleidsplan Jeugdhulp Zuid-Limburg 2019-
2022

Onderzoek naar de armoedeval: over de huidige 
situatie is vandaag overleg gevoerd met KWIZ en 
daarbij zijn de vervolgstappen waarop het college 
specifiek wil focussen uitgezet. Het lukt helaas 
niet om dit nog mee te nemen in de kadernota, 
maar dit wordt na het zomerreces zo snel mogelijk 
met de raad gedeeld zodat men dit in de 
besluitvorming rondom de programmabegroting 
kan meenemen. In de programmabegroting komen 
ook specifiek de lokale activiteit en situatie naar 
voren, uiteraard met de bijbehorende 
prijskaartjes.
Ten aanzien van de laagdrempelige voorzieningen 
zegt de wethouder toe hier op lokaal niveau extra 
aandacht aan te besteden, maar het wordt niet 
opgenomen in het beleidsplan.

Cie 18/11 behandeling 
raadsnota opzetten van een 
integraal Jeugdbeleid.
De armoedeval wordt behandeld 
in het 1e kwartaal van 2020.

Inburgering en integratie Het op te stellen beleid dient ergens tussen 1 
december 2019 en 1 maart 2020 ter besluitvorming 
aan de raad te worden voorgelegd. De commissie 
kan nu kennisnemen van onderliggende notitie en 
vragen stellen waarna het college de opmerkingen 
van de commissie zal meenemen in het op te 
stellen raadsvoorstel.

Effectief inzetten middelen: het college zou graag 
van de raad de beleidsvrijheid krijgen zodat men 
niet voor elk klein bedrag terug naar de raad 

B&W 22/10: er hoeft geen 
beleid te worden opgesteld: een 
uitwerkingsagenda inburgering 
kan als bespreekpunt of RIB aan 
de raad worden voorgelegd.
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hoeft. In de nota staan voorbeelden over de 
richting waaraan het college denkt. Het is de vraag 
of de raad dit al dan niet effectief vindt. 

30.09.19 09.09.19
Voorstel college betreffende vaststellen 
integraal huisvestingsplan basisonderwijs 
2019 (IHP)

Het IHP is onderdeel van de verkeersveiligheid en 
ruimtelijke ordening. Het lijkt de wethouder 
verstandig om dit aan de orde te stellen bij de 
commissie SOB, de wethouder zegt toe dit mee te 
nemen richting wethouder Vankan.

Het is zeker het overwegen waard om een student 
als afstudeerproject te laten onderzoeken wat de 
redenen van de ouders zijn voor hun schoolkeuze 
buiten de gemeentegrenzen. De wethouder neemt 
deze suggestie mee, evenals de oproep om de 
inwoners op de gevolgen van hun schoolkeuze voor 
hun leefomgeving te wijzen. Als de gemeente 
mogelijkheden heeft om de mensen op de gevolgen 
te wijzen wordt hier richting de schoolbesturen 
naar gekeken. Want de schoolbesturen hebben er 
belang bij dat de scholen langer openblijven.

De wethouder zegt toe voor de eerstvolgende 
commissie schriftelijke uitleg te geven over het 
verschil tussen frisse scholen klasse A en klasse B.

De wethouder zegt toe dat er op 5 november a.s. 
voor wat betreft de huisvesting een voorstel ter 
besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd.

Het Programma van Eisen Frisse 
Scholen 2015 en informatie over 
frisse scholen is als bijlage 
toegevoegd aan deze actielijst.

Raad 05/11: voorstel krediet 
nieuwbouw Openbare 
basisschool Berg
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Voorstel college betreffende regionale 
samenwerking verwerving Wmo-hulp

Deze regeling wordt twee maal per jaar 
geëvalueerd.  De wethouder zegt toe deze 
evaluaties ter beschikking te stelen zodat de raad 
daar zijn mening over kan geven. Uiteraard neemt 
het college deze reacties mee in de verwoording 
richting het portefeuillehouders overleg. 

Afgehandeld, raadsnota 
behandeld in raad 30/09.

Raadsinformatiebulletin (43) Uitkomst 
cliëntervaringsonderzoek Jeugdhulp 2018

Juist bij jeugd is het ontzettend moeilijk om 
respons te krijgen. De wethouder zegt toe de 
suggestie om de vragenlijst tijdens het traject of 
bij exit te laten invullen als mogelijke optie voor 
te leggen.

Is aan Maastricht doorgegeven.

Ter kennisname: resultaten onderzoek 
jeugdarmoede gemeente Meerssen en 
(8.j) stand van zaken armoedeval

Als de raad de kosten wil meenemen in de 
programmabegroting zou er ergens nog een extra 
commissievergadering moeten plaatsvinden. Een 
optie is om deze extra vergadering te koppelen aan 
de commissie EFTR van 23 oktober, of ergens 
anders in die week. Het is aan het presidium om 
dat te bepalen.
Uiteraard worden de cijfers c.q. het rapport en de 
aanbevelingen van het college daartoe ter 
beschikking gesteld. Anders kan de commissie c.q. 
de raad daar niet afdoende over discussiëren en 
een besluit nemen.

Presidium 16/09: afgestemd is 
dat hiervoor tijd en 
zorgvuldigheid in acht moet 
worden, derhalve de 
bijeenkomst te plannen in 1e 
kwartaal 2020.


